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متن پرسش

سلام علیکم استاد: شما میفرماد صمت گنگ بودن نیست، سوالاتی در ذهنم ایجاد شده که حضرت

میفرمایند شیعیان ما آنقدر کم حرف هستند که کسی اینها رو میبینه گمان میکنند لال هستند، و

همچنین فرمودید آیه االله بهجت به قدری سکوت داشتند که حتی توی کاغذ حرفشون رو مینوشتند،

و فرمودید ما باید بدانیم کجا تکلیف داریم حرف بزنیم، حرف بزنیم، در غیر اینصورت سکوت کنیم،

چگونه متوجه شویم کجا تکلیف داریم کجا نداریم شناخت تکلیف را چگونه باید فهمید؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: این به عهده خودمان است که در شرایط مختلف، تکلیف خود را بشناسیم

که کجا در گفتن سخن حق کوتاهی نکنیم و کجا از سخنگفتن وقتی لازم نیست که سخن بگوم؛
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